
Referat fra bestyrelsesmødet  31/10 2023 
 
Deltagere: Henrik, Allan, Irene 
Afbud: Lena, Jette 
 
Lystænding: 
Der er ikke etableret huller og strømudtag til de små juletræer, som JTH plejer at indkøbe.  
Der bliver ingen små juletræer langs Gormsgade eller langs Gorms Torv. 
Hestevognskørsel er aftalt med Henrik Dahl 
 
Flagalle: 

- Der skal indkøbes flere vimpler til erstatning for de bortkomne. 
- Nogle flagstangssokler skal renoveres/udskiftes Allan er i kontakt med Vejle kommune og BUC 
- AM Kontakter og formidler til spejderne, at JTH ikke ser, at der kan lægges en tilstrækkelig god aftale vedr. 

håndtering af flag. JTH sonderer for at finde et alternativ. 
Økonomi: 
Irene har gennemgået og redegjort for kassebeholdning. Økonomien ser fornuftig ud. 
 
Annoncering: 
Irene arbejder med annoncering. Beder Jette om at tjekke med medlemslisten. 
 
Næste møde: 
22. nov. Kl. 18 på 2. sal, SuperBrugsen. 
 

Referent IU 
 


